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Geachte dames en heren, 

 

Naar aanleiding van een motie in december 2019 is er de wens een verkeersplan te realiseren 

voor het centrum van de stad Schagen. Toegezegd werd om een plan van aanpak voor dit 

verkeersplan in oktober 2020 gerealiseerd te hebben. Hierbij wil ik u in het kort schetsen hoe de 

inhoud van het verkeersplan tot stand komt en wat de gevolgen zijn van Covid-19 voor het 

schrijven van dit plan. 

 

Het verkeersplan 

 

Het doel is om een duurzaam, gedragen plan op te stellen dat maatregelen beschrijft voor het 

verkeer in het centrum van Schagen. Hierin worden keuzes gemaakt betreffende onder andere 

(fiets)parkeren, de circulatie van verkeer, bevoorradingsverkeer en ander zwaar verkeer.  

 

Het moet helder zijn waar dit verkeersplan over gaat en waar dit verkeersplan geen betrekking 

op heeft. Deze afbakening moet passen bij de oorspronkelijke wens voor een verkeersplan. 

Geografisch gezien zal het verkeerplan betrekking hebben op de wegen die vallen binnen het 

vierkant N245 – Zuiderweg – spoor – Beethovenlaan/Havenstraat. Verkeerskundig gezien zal het 

plan betrekking hebben op motorvoertuigen en fietsers. Zodoende worden de meest gewichtige 

verkeersonderwerpen in de binnenstad aangesneden, zoals (fiets)parkeren, 

bevoorradingsroutes, verkeersveiligheid, de belangrijkste routes voor autoverkeer, eventuele 

autoluwe straten of fietsstraten en de bereikbaarheid van het stadscentrum. 

 

Voor het opstellen van het verkeersplan wordt een bureau ingezet. Het proces om te komen tot 

een verkeersplan bestaat grofweg uit twee delen. Het ene deel zal bestaan uit onderzoek en 

inventarisatie. Dit betreft onder andere verkeersonderzoek wat benodigd is om de gewenste 

informatie te hebben en inventarisering van de huidige situatie, de belanghebbenden, de 

randvoorwaarden, de (soorten) argumenten en de vraagstukken. Het andere deel bestaat uit 

een groot participatie traject, waarin de resultaten van de inventarisatie en het onderzoek zullen 

worden gebruikt. Deze processen kunnen deels parallel lopen en zullen elkaar natuurlijk 

versterken.  

 

Voor het participatietraject zal het nodig zijn afstemming te hebben met de projectleider van het 

project Omgevingsvisie. Zodoende ontstaat er geen overlap in participatie en kan er wellicht 

gebruik worden gemaakt van meekoppelkansen. 
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De gevolgen van Covid-19 

 

Er zijn een aantal gevolgen te noemen van de uitbraak van het virus, genaamd Covid-19. 

 

Het doen van onderzoek heeft enkel nut wanneer er een representatieve situatie aanwezig is. 

Voor wat betreft verkeer is deze nu (nog) niet aanwezig. Vanaf het moment dat de scholen 

werden gesloten en de regering opriep om zoveel mogelijk thuis te werken, zagen we ineens een 

ongekende afname van het verkeer. Dit beeld herstelt zich sinds de laatste maand een klein 

beetje, en de verwachting is dat het aantal verplaatsingen met de verdergaande versoepeling 

van maatregelen steeds iets verder toeneemt. Omdat een aantal contactmaatregelen van 

kracht blijft, een gedeelte van de toeristen nog wegblijft en de economie de komende jaren een 

lage groei of zelfs krimp te zien zal geven, bereikt het verkeersbeeld voorlopig nog niet het 

niveau van voor de virus uitbraak. 

 

Voor een dergelijk verkeersplan is het noodzakelijk een groot participatie traject op te zetten. Dit 

is nodig vanwege de relatief grote en uiteenlopende belangen. Om een breed gedragen 

verkeersplan als resultaat op te leveren is een zorgvuldig en groot participatieproces 

noodzakelijk. Met de huidige maatregelen is dit nog niet mogelijk, alhoewel er versoepelingen 

zijn ingevoerd sinds de eerste maatregelen in maart zijn ingevoerd. Daarnaast zijn er ook 

ervaringen met het digitaal organiseren van bijeenkomsten. Het is echter nu nog onzeker 

wanneer een participatieproces volledig kan starten. 

 

Wegens Covid-19 en de hieruit voortvloeiende maatregelen vanuit de overheid zijn er bij 

verschillende belanghebbenden (denk aan de winkeliers en de horeca) emoties en 

gevoeligheden ontstaan. De verwachting is dat deze gevoeligheden op korte termijn nog 

invloed zullen hebben op de houding van belanghebbenden en vertegenwoordigers. De insteek 

van een verkeersplan is om maatregelen te beschrijven voor minimaal het komende decennium. 

Het zou afbreuk doen aan de oorspronkelijke intentie als dit verkeersplan een podium wordt voor 

gevoeligheden en emoties die enkel in het nu en de nabije toekomst spelen. 

  

Vervolgtraject 

 

Op basis van de onzekerheid over de gevolgen van Covid-19 het volgende. Er wordt in oktober 

een plan van aanpak gepresenteerd aan de gemeenteraad. Hierin worden de diverse stappen 

beschreven die nodig zijn om tot een volledig verkeersplan te komen en per stap worden de 

voorwaarden opgenomen waaraan moet worden voldaan om te kunnen starten met de stap. 

Zodoende wordt op een transparante wijze weergegeven waarom er een eventuele vertraging 

kan worden opgelopen. De insteek blijft om de huidige planning, met een verkeersplan gereed 

in de zomer van 2021, aan te houden. Mocht duidelijk zijn dat dit niet gehaald wordt, dan 

informeer ik u hier over. 

 

 

 

Namens het college van burgemeester en wethouders,  

De portefeuillehouder,  

 

Hans Heddes 


